
 
 

 

Številka: 011-8/2023 
Datum: 22. 11. 2023 
 

ZAPIS 

9. seje Nadzornega odbora, ki je bila 15. 11. 2023, ob 15.30 uri, v prostorih Občine 
Ajdovščina, Cesta 5. maja 6/a. 

 

PRISOTNI ČLANI ODBORA: Tomaž Pirjevec, Mateja Verč, Peter Medvešček in Nina Bavčar 
Čargo 

OPRAVIČENO ODSOTEN: Zvonko Mikuš 

OSTALI PRISOTNI: 

- Karmen Slokar, občinska uprava (vodja oddelka za finance) 

 

Predsednik odbora Tomaž Pirjevec (v nadaljevanju: predsednik NO) je ugotovil sklepčnost 
odbora in pričel s 9. sejo odbora. Člani Nadzornega odbora (v nadaljevanju člani NO) so 
soglasno sprejeli predlagani dnevni red in sejo nadaljevali po naslednjem dnevnem redu: 

 

1.    Potrditev zapisa 8. seje Nadzornega odbora; 
2.    Potrditev osnutka poročila zs_ajdovscina; 
3.    Potrditev osnutka poročila nd_primorje; 
4.    Pregled ostalih poročil in nadzorov; 
5.    Plan dela za leto 2024; 
6.    Pobude članov Nadzornega odbora. 
 

Pred začetkom seje se je predstavila nova članica nadzornega odbora Nina Bavčar Čargo. 
Predstavili so se tudi ostali člani odbora in Karmen Slokar.  

Predsednik NO se je podpredsedniku Petru Medveščku zahvalil za predstavitev dveh končnih 
poročil na sejah sveta. 

 

 

 



 

K 1. točki dnevnega reda: Potrditev zapisa 8. seje Nadzornega odbora 

Peter Medvešček je opozoril na napako pri naslovu 3. točke, kjer namesto Potrditev osnutka 
poročila nd_primorje piše Potrditev končnega poročile oš_šturje. 

Člani odbora na zapis 8. seje odbora z upoštevanim popravkov naslova 3. točke sprejeli. 

Sklep: 
NO sprejme zapis 8. seje Nadzornega odbora. 
Glasovanje: 
Prisotnih: 4 člani; 
ZA: 4 člani; 
PROTI: / 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 

K 2. točki dnevnega reda: Potrditev osnutka poročila zs_ajdovscina 

Tomaž Pirjevec je predstavil ugotovitve nadzora. Peter Medvešček je prosil za nekaj dodatnih 
pojasnil in obrazložitev, kjer je bilo posebej izpostavljeno vprašanje statusa društva, ki deluje v 
javnem interesu in vprašanje ali se status interpretira v ožjem ali širšem smislu. Predvsem se je 
to vprašanje nanašalo na stališče, ali se javni interes lahko izraža na splošno, ali mora biti pri 
brezplačni uporabi dvorane bolj natančno določen in brezplačna uporaba dvorane mogoče le 
za tiste dejavnosti, kjer društvo deluje. 

Po daljši razpravi in dodatnih pojasnilih so se člani odbora  strinjali z pojasnilom in obrazložitvijo 
nadzornika Tomaž Pirjevec, da je skladno z 68. členom ZSPDSLS-1 brezplačna uporaba dvorane 
mogoča le za tiste dejavnosti, za katere ima društvo status društva v javnem interesu in mora 
biti to razvidno tudi iz pogodbe o brezplačni uporabi prostorov. 

Člani odbora so se z osnutkov poročila strinjali. 

Sklep: 
NO sprejme sklep, da se osnutek poročila zs_ajdovscina s popravki sprejme. 
Glasovanje: 
Prisotnih: 4 člani; 
ZA: 4 člani; 
PROTI: / 
Sklep je bil sprejet soglasno 
 

K 3.točki dnevnega reda: Potrditev osnutka poročila nd_primorje 

Za nadzor sta bila pooblaščena Mateja Verč in Marjan Krpan, ki pa je v času priprave osnutka 
poročila odstopil kot član nadzornega odbora in mu je s tem prenehalo pooblastilo. Zato je 
predsednik NO na podlagi 34. člena poslovnika nadzornega odbora nadzornici tekom priprave 
osnutka poročila podajal ustrezne nasvete, usmeritve in navodila.  

Tekom razprave so bili podani manjši popravki. 

Člani NO so se z osnutkom poročila z upoštevanjem popravkov strinjali. 

 



 

Sklep: 
NO sprejme sklep, da se osnutek poročila nd_primorje s popravki sprejme. 
 
Glasovanje: 
Prisotnih: 4 člani; 
ZA: 4 člani; 
PROTI: / 
Sklep je bil sprejet soglasno 
 

K 4. točki dnevnega reda: Pregled ostalih poročil in nadzorov 
 
Nadzor nad razpolaganjem z nepremičnim premoženjem občine:  
Peter Medvešček je povedal, da je dokumentacija zbrana. Osnutek poročila bo pripravljen za 
decembrsko sejo odbora.  
 
Nadzor nad namenskostjo in smotrnostjo porabe sredstev občinskega proračuna 
Zvonko Mikuš je sporočil, da nadzora ne bo mogel opraviti sam, saj je drugi nadzornik Marjan 
Krpan odstopil kot član odbora. Nadzor bo mogoče izvesti samo, če se določi nadomestnega 
nadzornika, sicer se bo nadzor ustavil.  
 

K 5. točki dnevnega reda: Plan dela za leto 2024 

Predsednik NO je predstavil predloge nadzorov za leto 2024, ki so jih predlagali člani NO. Člani 
NO so se s predlogi strinjali. Predlogi nadzorov se bodo upoštevali za oblikovanje letnega 
programa dela za leto 2024. Do naslednje seje se bo na podlagi predlogov oblikoval letni 
program dela za leto 2024 z vključenim finančnim planom. Poleg predlogov nadzorov je 
predvideno še 12 sej, ki bodo predvidoma potekale vsako 1. delovno sredo v mesecu in 500 
eur za zunanje izvajalce.  

Sklep:  
NO sprejme predloge nadzorov za leto 2024, ki bodo podlaga za oblikovanje letnega 
programa dela za leto 2024. 
 
Glasovanje: 
Prisotnih: 4 člani; 
ZA: 4 člani; 
PROTI: / 
Sklep je bil sprejet soglasno 
 
 
K 6. točki dnevnega reda: Pobude članov Nadzornega odbora 

Predsednik NO je predstavil dopis, ki ga je poslal Komisiji za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja v zvezi z neupoštevanjem omejitev po 32.a členu Zakona o lokalni samoupravi pri 
imenovanju člana NO, ki je odstopil. Ostalih pobud in informacij člani NO niso imeli. 

 
 



 

 
 

 

Naslednja seja bo 6. 12. 2023 ob 15.30 uri. 

Seja je bila zaključena ob 17.15 uri. 

 

Zapisala: Karmen Slokar 

 

 Tomaž Pirjevec l.r., 

   predsednik odbora 


